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AB.0002.1.2017 

 

Protokół XXVII/17 

 

XXVII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 04 stycznia 2017 roku, która 

odbyła się w Ośrodku Kultury w Młynarach. 

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 15
00

, a zakończono o godz. 15
25

. 

 

W sesji udział wzięli zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 2 do protokołu: 

 

 Pan Marek Misztal – Burmistrz Miasta i Gminy Młynary 

 Pani Maria Rogińska – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Młynary 

 Pani Lilla Kiljańska – Skarbnik Gminy Młynary 

 Pani Strzelecka Anna- Dyrektor Szkoły Podstawowej w Błudowie 

 Pani Jadwiga Piekarska – Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

 Pani Suprynowicz Marta- Dyrektor  Zarządu Wodociągi Młynarskie Sp. z o.o. 

 

Ad. pkt. 1 

 

Otwarcia XXVII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach dokonała Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Młynarach radna Stanisława Szczepaniak. 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że obrady są prawomocne, gdyż na 15 radnych, w sesji 

uczestniczy 14 radnych. 

 

Ad. pkt. 2 

 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak odczytała następujący porządek obrad: 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.Przedstawienie porządku obrad. 

3.Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2017- 2028, 

b) zmiany w budżecie Miasta i Gminy Młynary na 2017 r., 

c) udzielenia Gminie Miasto Elbląg pomocy finansowej w formie dotacji celowej. 

 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak poddała pod głosowanie przedstawiony 

porządek obrad. 
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Za przyjęciem głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Ad. pkt. 3 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej radna Stanisława Szczepaniak poinformowała, że Burmistrz 

Miasta i Gminy Młynary dnia 04 stycznia 2017 r. złożył wniosek o wprowadzenie  

do porządku obrad XXVII nadzwyczajnej sesji projektu uchwały w sprawie:  

a)  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2017-2028, 

b) zmiany w budżecie Miasta i Gminy Młynary na 2017 r., 

c) udzielenia Gminie Miasto Elbląg pomocy finansowej w formie dotacji celowej. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej radna Stanisława Szczepaniak poddała wniosek pod 

głosowanie:  

 

Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

Ad. pkt. 4 

a) Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak poprosiła Przewodniczącą Komisji 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2017-

2028. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, radna Agnieszka Kościelska 

poinformowała, że projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Młynary na lata 2017-2028 komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 

Radny Adam Wróbel poprosił o wyjaśnienia dotyczące obsługi prawnej. 

 

Pan Burmistrz wyjaśnił, że wszystkie umowy, które trwają dłużej niż jeden rok wymagają 

ujęcia w Wieloletniej Prognozie Finansowej. Umowa z Panem Mecenasem Bogdanem 

Bielawskim upływa z końcem 2016 roku i planuje podpisać umowę  na obsługę prawną 

na kolejne 2 lata. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady radna Renata Bednarczyk zapytała, czy obsługę prawną będzie 

nadal prowadził Pan Mecenas Bogdan Bielawski. 

 

Pan Burmistrz potwierdził, że obsługę prawną nadal będzie prowadził Pan Bogdan Bielawski. 

 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są jeszcze pytania do projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2017-2028. 



 

3 
 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak odczytała projekt uchwały 

XXVII/164/2017 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 04.01.2017 r. w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2017-2018. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Uchwała nr XXVII/164/2017 stanowi załącznik nr 3  do protokołu. 

 

b) Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego o przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały w sprawie zmiany 

w budżecie Miasta  i Gminy Młynary na 2017 r. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, radna Agnieszka Kościelska 

poinformowała, że projekt uchwały w sprawie zmiany w budżecie Miasta  i Gminy Młynary 

na 2017 r.  komisja zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są pytania do projektu uchwały w sprawie zmiany  

w budżecie Miasta  i Gminy Młynary na 2017 r. 

Żadnych  pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak odczytała projekt uchwały 

XXVII/165/2017 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 04.01.2017 r. w sprawie udzielenia 

Gminie Miasto Elbląg pomocy finansowej w formie dotacji celowej. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Uchwała nr XXVII/165/2017 stanowi załącznik nr 4  do protokołu. 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak odczytała projekt uchwały 

XXVII/166/2017 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 04.01.2017 r. w sprawie udzielenia 

Gminie Miasto Elbląg pomocy finansowej w formie dotacji celowej. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 
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Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Uchwała nr XXVII/166/2017 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Ad. pkt. 5 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej radna Maria Słomska poruszyła temat obluzowanego 

wieka kanalizacyjnego, koło sklepu Pana Zbigniewa Balickiego. 

Pan Burmistrz prosił o interwencje w tej sprawie Panią Martę Suprynowicz Dyrektor Zarządu 

Wodociągi Młynarskie Sp. z o.o. 

Wiceprzewodnicząca Rady radna Renata Bednarczyk zapytała Panią Martę Suprynowicz 

Dyrektor Zarządu Wodociągi Młynarskie Sp. z o.o. o sprawozdanie z działalności Spółki 

Wodociągi Młynarskie za 2016 roku. 

 

Pani Marta Suprynowicz Dyrektor Zarządu Wodociągi Młynarskie Sp. z o.o. odpowiedziała, 

że sprawozdania oraz taryfy będą gotowe pod koniec stycznia. 

Radny Jarosław Kopyciński zgłosił, że pracownicy Zarządu Dróg Powiatowych podczas 

odśnieżania robią długotrwałe przerwy, podczas których śpią. 

Pan Burmistrz podziękował, za zgłoszenie tego zdarzenia. 

Wiceprzewodnicząca Rady radna Renata Bednarczyk zapytała o skargę na Kierownika 

Miejsko- Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Młynarach. 

Pan Burmistrz odpowiedział, że skarga będzie rozpatrzona na następnej sesji Rady Miejskiej 

w Młynarach. Rada zdecyduje czy rozpatrzy, czy przekaże do zbadania Komisji Rewizyjnej. 

 

Ad. pkt. 6 

 

Przewodnicząca Rady Stanisława Szczepaniak po wyczerpaniu porządku obrad zamknęła 

XXVII nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej w Młynarach.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Sekretarz obrad: Anna Maciuszonek 

Protokołowała: Alicja Jagiełło-Mularczyk 

 

 

 



 

5 
 

 

 


